
، درباره وضعیت مدیریت  آرمان ملی:  نماینده بانک شهر
گر باشگاه  پرسپولیس گفت: بحث بانک شهر این بود که ا
پرسپولیس برای تمدید مجوز حرفه ای نیاز به اصلاح ساختار 
دارد باید تمام اعضای کنسرسیوم بانکی ورود کنند و همه با 
همدیگر این مشکل را حل کنند نه اینکه باشگاه پرسپولیس 
گر قهرمان شده و می خواهد به آسیا برود،  سال آینده این موقع ا
در ساختار مشکل داشته باشیم. علیرضا فیروزی، اظهار کرد: 
از سال گذشته که کنسرسیوم بانکی تشکیل و سهام باشگاه 
پرسپولیس تحویل کنسرسیوم شد بانک شهر به عنوان رییس 
کنسرسیوم مکلف شد که یکسری پیگیری هایی انجام دهد، 
همانطور که مطلع هستید بانک شهر تنها ۳۰ درصد سهام 
باشگاه را دارد اما طی این مدت هزینه قابل توجه و تامین 

منابع را بانک شهر انجام داده است. 
گرفت و جلسه بیشتر در این  گفت: مکاتبه صورت  وی 
خصوص بود که کنسرسیوم بانکی همه متحد و همدل باشند 
تا اتفاقات خوبی رقم بخورد؛ اینکه موضوع مالی و اقتصادی 
باشگاه ضرورت دارد اصلاح شود تا به گونه ای که سود عملیاتی 
محقق شود و مجوز حرفه ای تمدید شود. بنابراین بخش 
عمده ای از جلسه در ارتباط با نحوه اداره و هماهنگی اعضای 
کنسرسیوم بود تا بانک های کنسرسیوم به تعهدات خود به 
گونه ای عمل کنند تا درآمد عملیاتی محقق شود. فیروزی در 
پاسخ به اینکه آیا در این جلسه در خصوص مدیریت و اسایر 
؟ تصریح کرد:  اعضای باشگاه نیز تصمیماتی گرفته شد یا خیر
امروز جلسه در سطح دیگر و بالاتری برگزار شد اما نکته حایز 
اهمیت این بود که طبق تفاهمنامه، انتخاب مدیرعامل از 
سوی بانک های کنسرسیوم به بانک شهر داده شده بود و در 

اختیار این بانک است. 
به هر صورت جلسه امروز ما در خصوص انتخاب مدیرعامل 
نبود، ضمن اینکه هیات مدیره معتقدند در فضای امروز که 
فضای نقل و انتقالات است درست نیست که در خصوص این 
موضوعات صحبت شود و جزو دستورالعمل جلسه امروز ما 
کید کرد: سایر بانک ها اصرار بر این  نبود. نماینده بانک شهر تا
کان رهبری کنسرسیوم را برای اداره  داشتنند که بانک شهر کما
باشگاه به دلیل حمایت های زیاد مدیرعامل بانک شهر برای 
کید دوستان  تامین منابع باشگاه برعهده داشته باشد و این تا
بود و ما نیز تلاش می کنیم که دل هواداران را در فصل جاری 
شاد کنیم. او در پاسخ به این پرسش که آیا تغییری در اعضای 
هیات مدیره باشگاه صورت خواهد گرفت یا خیر؟ افزود: بحث 
گر باشگاه پرسپولیس برای تمدید  بانک شهر این بود که ا
مجوز حرفه ای نیاز به اصلاح ساختار دارد باید تمام اعضای 
کنسرسیوم بانکی ورود کنند و همه با همدیگر این مشکل را 
گر سال آینده این موقع  حل کنند نه اینکه باشگاه پرسپولیس ا
قهرمان شده و می خواهد به آسیا برود، در ساختار مشکل 

داشته باشیم. 

ما این گلایه را داشتیم که اعضای کنسرسیوم به همراه 
مدیرعامل بیایند. بالاخره این تصمیم گیری ها را چه کسی 
باید بگیرد تا مدیرعامل اجرا کند؟ البته اتفاقات خوبی رخ داده 
یعنی نسبت به سال گذشته که بررسی می کردیم درآمدهای 
باشگاه افزایش پیدا کرده و ان شاءا... این مسیر ادامه پیدا 
می کند. بنابراین چه بانک شهر لیدر کنسرسیوم باشد و چه  
سایر بانک ها باید همه به هم کمک کنیم. درخواست بانک 
گر مدیریت را به بانک شهر می دهید همه  شهر این بود که ا
خ دهد که امروز  با هم همکاری داشته باشید تا این اتفاق ر
کید داشتند که رییس کنسرسیوم، بانک شهر  همه بانک ها تا

باقی بماند. 
او در پایان گفت: با وجود اینکه علاقه مند بودیم ریاست 
گذار کنیم تا سایر دوستان نیز  کنسرسیوم را به بانک دیگری وا
ورود پیدا کنند اما اصرار دوستان بر این بود که دوباره ریاست 
کنسرسیوم را بانک شهر برعهده بگیرد. وی افزود: در مفاد 
گر باشگاه قهرمان  توافق با سازمان خصوصی سازی قرار بود ا
گر  شد ۲۰ درصد تخفیف از یک قسط داده شود اما نشد و ا
درآمدهای عملیاتی محقق شد، ۳۰ درصد از یک قسط دیگر 
تخفیف داده شود که این دو موضوع محقق نشده است. 
طبق قرارداد ذکر شده بود که هر هزینه ای در صورت های مالی 
ذکر نشده، بر عهده دولت خواهد بود اما این هم محقق نشده 
است. مالیات سنوات گذشته را از حساب باشگاه برداشت 
کردند. حدود ۲۵۰ میلیارد تومان از حساب دو باشگاه برداشت 
شده است. آرای قضایی گذشته هم الان از حساب باشگاه 

برداشت شده است.

   تامین مالی
او همچنین گفت: قرار شد بانک ها یک افزایش سرمایه قابل 
توجه بدهند تا از محل سود این پول بتوانند مشکلات خود را 
حل کنند. الان موضوع ما بحث مدیریت باشگاه پرسپولیس 
و ارزیابی عملکرد رضا درویش نیست. الان می خواهیم تامین 
مالی کنیم تا اتفاقات خوبی برای فصل بعد رخ بدهد. او درباره 
اینکه آیا سهامداران باشگاه پرسپولیس ورشسکته هستند؟ 
گفت: اصلا اینطور نیست و هر شش بانک وضعیت خوبی 
دارند. درباره افزایش سرمایه هم مجوز بانک مرکزی گرفته شده 
و قرار است درباره این موضوع هیات مدیره بررسی های خود را 
انجام دهد. وی در ادامه با بیان اینکه »تا به حال ۶۰۰ میلیارد 
تومان به باشگاه پرسپولیس پرداخت شده است،« ادامه داد: 
حدود ۱۰۰ میلیارد تومان برای فصل جدید هم پرداخت شده 
تا تیم برای فصل بعد پر قدرت بسته شود. بانک شهر حتما در 
چهارچوب بودجه باشگاه کمک خواهد کرد. نکته این است که 
الان زمان تغییر مدیریت در پرسپولیس نیست چون دودش در 
چشم هوادار می رود. وظیفه سهامدار این است که پشتیبانی 
درست انجام دهد. در ماه رمضان آقای کارتال آمد و گفت ما 
مشکل زمین تمرین داریم، همان لحظه آقای احمدی دستور 
دادند که این مشکل حل شود. از طرفی وقتی قرار بود سرمربی 
جدید بیاید باز هم نیاز به پول بود و آقای احمدی کمک کردند. 
گر تیم نتیجه  کاری که سهامدار می کند همین پشتیبانی است. ا
گر نتیجه نگرفت می گویند  گرفت می گویند مدیریت تلاش کرد و ا
مشکل سهامدار بوده است. از نظر پشتیبانی فصل گذشته 

پرسپولیس در بهترین شرایط بوده است.
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»آرمان ملی« بررسی می کند:

گرهای مالکیت پرسپولیس اما و ا

خبر
بازگشت افسانه به  بارسا؟

گزارش  رسانه های اسپانیایی، خوان  طبق 
لاپورتا پیشنهاد انتقال قرضی مسی به بارسلونا را 
در حالی به دیوید بکام می دهد که مالک باشگاه 
میامی به سختی اجازه این جدایی را خواهد داد. 
این انتقال به مسی اجازه می دهد تا خداحافظی 
شایسته ای را در نیوکمپ جدید داشته باشد و این 
انتقال احتمالی تاثیر رسانه ای کاملا گسترده ای 
برای بارسلونا به همراه خواهد داشت. هر چند 
دیوید بکام مالک باشگاه اینتر میامی، این گزینه 
را قاطعانه رد کرده است اما می تواند این پیشنهاد 
دوباره در سال ۲۰۲۶ بررسی شود. مسی امیدوار 
است برای جام جهانی به اوج آمادگی برسد و این 
آمادگی برای او در اروپا بسیار راحت تر به دست 
خواهد آمد. البته باور اینکه بکام به او اجازه دهد 
موقتا به بارسا بپیوندد، دشوار است. مسی در 
۹۴۱ بازی باشگاهی، ۷۵۹ گل و در ۱۹۱ بازی ملی 
برای آرژانتین ۱۱۲ گل به ثمر رسانده. همچنین 
کنون به دست  این مهاجم هشت توپ طلا را تا
آورده است. مسی به عنوان بازیکن در بارسلونا، 
۱۰ عنوان قهرمانی لالیگا، هفت کوپا دل ری، هفت 
سوپرجام اسپانیا، چهار لیگ قهرمانان اروپا، سه 
سوپرجام یوفا و سه جام باشگاه های جهان را 

به دست آورده است.

کنش رییس ناپولی به قهرمانی وا
ناپولی برای دومین بار در سه فصل اخیر 
توانست قهرمانی در سری A را به دست آورد. 
مردان آنتونیو کونته در دیدار برابر کالیاری در 
هفته پایانی سری A با دو گل به پیروزی دست 
پیدا کردند تا با یک امتیاز بیشتر نسبت به اینتر 
قهرمانی شان را قطعی کنند. اورلیو دی لورنتیس، 
رئیس باشگاه ناپولی، بعد از قهرمانی تیمش 
گفت: حالا احساس راحتی و آرامش دارم. چهار 
قهرمانی در سری A برای ما آمار خوبی است. 
این قهرمانی کار آسانی نبود. امیدواریم که این 
آغاز ثبات سطحی باشد که می خواهیم از شمال 
ایتالیا به جنوب آن منتقل کنیم. او درباره آنتونیو 
کونته ملاقات  کونته گفت: وقتی در مالدیو با 
کردم ذهنیت او شگفت زده ام کرد. نوامبر ۲۰۲۳ 
با او تماس گرفتم و از او خواستم فوراً بیاید اما 
او با حرفه ای گری بسیار زیاد گفت که این تیم را 
نساخته است بنابراین بهتر است تا ژوئن صبر 
کنیم تا بتوانیم با هم به دستاورد قابل توجهی 
برسیم. او این کار را کرد. بنابراین من به او احترام 
می گذارم. مربیان شخصیت خاص خود را دارند 
گذاشت. به نظرم هرگز  که باید به آن احترام 
نباید مربیان را مجبور به امضای قراردادهای 
سختگیرانه کرد. ناپولی، ناپولی است و شایسته 
کونته برای ماندن استقبال  احترام است. از 

می کنیم و دوست داریم که او بماند. 

کوتاه
کام سری  آ طارمی نا

هفته سی و هشتم )پایانی( فوتبال سری آ ایتالیا، جمعه 
شب )۲ خرداد ۱۴۰۴( با برگزاری دو دیدار حساس پیگیری 
شد که در پایان، تیم ناپولی با کسب پیروزی مقابل کالیاری، 
عنوان قهرمانی این فصل را به دست آورد و فاتح اسکودتو شد. 
گردان آنتونیو کونته در این بازی از همان دقایق ابتدایی  شا
در حضور پر شور ناپلی ها، بازی را هجومی آغاز کرد و در اواخر 
نیمه نخست با سوپر گل اسکات مک تامینی یک بر صفر پیروز 

به رختکن رفتند. 
در ابتدای نیمه دوم نیز این ناپلی ها بودند که کار را هجومی 
کو، گل دوم  آغاز کردند روی حرکت انفرادی و زیبای روملو لوکا
را وارد دروازه حریف کردند تا دو بر صفر پیش بیفتند. ناپولی 
با این برد ۸۲ امتیازی شد تا بالاتر از اینتر ۸۱ امتیازی، عنوان 
قهرمانی این فصل از رقابت های سری آ را به دست آورد. اینتر 
نیز در بازی همزمان موفق شد کومو را دو بر صفر شکست 
دهد اما نهایتا به عنوان نایب قهرمانی رسید. در این دیدار 
گی  گردان اینزا دیفرای و کوره آ برای افعی ها گلزنی کردند تا شا
با یک پیروزی تلخ این فصل سری آ را به پایان برسانند. مهدی 
طارمی در این بازی ۷۳ دقیقه برای اینتر بازی کرد و عملکرد 

درخشانی را به ثبت رساند. 

صعود تاریخی دختر ژیمناست ایران
بهاره مصلایی عضو تیم ملی ژیمناستیک بانوان در شاخه 
ترامپولین با کسب نمره ۴۳.۸ و قرار گرفتن در رده هشتم 
بخش جوانان مسابقات بین المللی ترامپولین روسیه به 
کرد. مرحله فینال مسابقات  رقابت ها صعود  این  فینال 
بین المللی روسیه، شنبه هفته آینده برگزار خواهد شد. تیم 
ملی ژیمناستیک بانوان ایران در شاخه ترامپولین با ترکیب 
ثنا علی نجیمی، شقایق چراغی، بهاره مصلایی و یلدا حسنی 
شوکتی در این رقابت ها شرکت کرده است. هدایت این تیم 
بر عهده سمیه چراغی است. این نخستین اعزام بین المللی 
دختران ژیمناست ایران در ۵۰ سال اخیر محسوب می شود. 
تصویب حجاب توسط فدراسیون جهانی ژیمناستیک با 
پیگیری های اینچه درگاهی که از سال ۱۳۹۷ آغاز شده بود 

انجام گرفت.

اردوی تیم ملی بانوان
دومین اردوی آماده سازی تیم ملی فوتبال بانوان زیر 
نظر مرضیه جعفری سرمربی این تیم از جمعه آغاز شد. به 
همین منظور نخستین تمرین تیم ملی از ساعت ۱۷ به مدت 
۹۰ دقیقه در چمن مصنوعی مرکز ملی فوتبال برگزار شد که 
بازیکنان در بخش ابتدایی تمرین حرکات کششی، دویدن 
و کار با توپ را در دستور کار خود داشتند. سپس بازیکنان 
کتیک های مورد نظر  زیر نظر مرضیه جعفری به اجرای تا
پرداختند. ملی پوشان پس از اجرای تمرینات مدنظر کادر 
فنی به دو گروه تقسیم شدند و به بازی درون تیمی پرداختند.

در میان رقابت های پرشــور ســومین دوره مسابقات 
مهارت کارگران ایران، درخشــش نام آور  مهارت آموخته 
مازندرانی، برگ زرینی بر دفتر افتخارات این دیار علویان 
افزود. این مسابقات، که به مدت سه روز در استان کرمان 
برگزار شــد، عرصه ای برای نمایش توانمندی های ۲۲۰ 
کارگر و صنعت گر ماهر از سراســر کشور بود، و در نهایت، 
نام افتخارآفرین محمدرضا چاوشی از مازندران به عنوان 
قهرمان طلایی رشته تراشکاری CNC بر تارک این رقابت ها 
درخشید. مسابقه ای برای مهارت، پیروزی ای برای آینده 
ســومین دوره از این رقابت ها در ۹ رشته مهارتی از جمله 
تراشــکاری  CNC، فرزکاری  CNC، جوشکاری، طراحی 
قطعات صنعتی با نرم افزارهای پیشــرفته و برنامه نویسی 
PLC برگزار شــد. در این میدان پرچالش، ۷ مهارت آموز 
مازندرانــی نیز حضــور داشــتند و با توانمنــدی و دقت 
مثال زدنی، نام اســتان خود را در لیســت افتخارآفرینان 
کشور ثبت کردند. این مسابقات نشــان داد که مهارت و 

دانش، سرمایه های گران بهایی برای پیشرفت صنایع کشور 
هستند. محمدرضا چاوشی، با پشــتکار و دقتی ستودنی، 
جایگاه نخســت را در رشته تراشــکاری CNC از آن خود 
کرد و ثابت نمود که نیروی کار ماهر، محور توسعه صنعتی 
اســت. همچنین از زحمات ارزشمند و تلاش شبانه روزی 
سیدجواد نوربخش مربی مجرب رشته تراش و cnc  مرکز 

آموزش فنی و حرفه ای ۲۲ بهمن ســاری در دســت یابی 
این مدال زرین، نقش پر رنگی داشــت. نتیجه ای پرغرور 
برای مازندران و جامعه مهارتی کشور کسب مدال طلای 
مسابقات مهارت توسط نخبه مهارتی مازنی، گواهی است 
بر رشد روزافزون اســتعدادهای این استان در عرصه های 
صنعتی و فناورانه و حضور ۷ نفر از مهارت آموزان مازندرانی 
در این رقابت ها نیز نشــان دهنده این واقعیت اســت که 
مازندران، پایگاهی قدرتمند برای پرورش اســتعدادهای 
مهارتی و فنی کشــور اســت این پیروزی، نه تنها افتخار 
مازندران، بلکه افتخاری برای جامعه صنعتی و مهارتی ایران 
است؛ آینده ای روشن که بر پایه دانش، تجربه، و تلاش های 

بی وقفه، مسیر توسعه و پیشرفت را هموارتر می سازد. 
به امید روزی کــه مهارت آموزان ایرانــی، پرچم داران 
پیشرفت صنعتی در جهان باشند! با افتخار به این دستاورد، 
از تلاش تمامی مهارت آموزان، اساتید و صنعت گران کشور 

قدردانی می کنیم.

 نشان طلای مهارت آموخته مازندرانی

شــهرستان
 

 
خبر

 بازآرایی و بررسی ساختار 
و سمت های سازمانی مناطق تولیدی 

مدیرکل تشکیلات، روش ها و تعالی سازمانی وزارت نفت 
در جریان سفر یک روزه به شهرستان سرخس، از منطقه 
گاز شهید هاشمی نژاد  پالایشگاه  و  عملیاتی خانگیران 
بازدید کرد. ناصر مولایی ضمن بازدید میدانی از واحدهای 
عملیاتی، از تلاش های شبانه روزی کارکنان برای پایداری 
تولید گاز بویژه در زمستان سال گذشته تقدیر کرد. وی افزود: 
، برنامه ریزی مناسب و همت و  تلاش شبانه روزی  با تدبیر
کارکنان و مدیران شرکت ملی گاز ، فصل سرد سال گذشته 
به خوبی مدیریت شد و در این میان عملکرد پالایشگاه 
گاز شهید هاشمی نژاد نیز قابل تحسین و تقدیر است. 
در ادامه، جلسه ای با حضور مدیران پالایشگاه برگزار و 
مدیرکل تشکیلات روش ها و تعالی سازمانی وزارت نفت در 
این بازدید بر لزوم استمرار بهبود فرآیندها، چابک سازی 
کید کرد  ساختارها و توسعه رویکردهای تعالی سازمانی تأ
کارکنان در اجرای مأموریت های عملیاتی را  و همراهی 
»سرمایه ای ارزشمند« برای صنعت نفت دانست. وی در 
پایان، درخصوص بررسی ساختار و سمت های سازمانی نیز 
گفت: رویکرد این مدیریت در بازآرایی ساختارهای سازمانی 
در راستای زنجیره ارزش تولید و با رویکرد مهارت محور است. 

مخابرات و رایتل، برندگان مزایده 
۵G بلوک های فرکانسی توسعه

قائم مقام وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات اعلام کرد: دو 
شرکت مخابرات ایران و خدمات ارتباطی رایتل در مزایده 
، برندگان  گذاری باندهای فرکانسی ۳۸۰۰-۳۶۰۰ مگاهرتز وا
این مزایده شدند تا گام مهمی در مسیر توسعه نسل پنجم 
گذاری  ارتباطات سیار ۵G  در کشور برداشته شود. مزایده وا
باندهای فرکانسی ۳۸۰۰-۳۶۰۰ مگاهرتز برای ارتباطات سیار 
سراسری، به منظور توسعه نسل پنجم ارتباطات G ۵  با 
حضور نمایندگان اپراتورهای تلفن همراه در  سازمان تنظیم 
مقررات و ارتباطات رادیویی )رگولاتوری( برگزار شد. حمید 
فتاحی، قائم مقام وزیر در امور ارتباطات و رئیس سازمان 
تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی در این باره گفت: براساس 
گذاری  مصوبه۲-۳۶۰ کمیسیون تنظیم مقررات ارتباطات، وا
بلوکهای فرکانسی ۳۸۰۰-۳۶۰۰ مگاهرتز در قالب دو بلوک 
۱۰۰ مگاهرتزی از طریق مزایده انجام شد. فتاحی با اشاره 
گذاری این باندهای فرکانسی، توسعه نسل  به اینکه با وا
گذاری این  پنجم ارتباطات شتاب می گیرد، افزود: ضوابط وا
باندهای فرکانسی براساس سند طرح کلان و معماری شبکه 
ملی اطلاعات مصوب شورای عالی فضای مجازی درباره ایجاد 
امکان اتصال کاربران با استفاده از فناوری های نسل جدید 
ارتباطی و به منظور توسعه شبکه ارتباطی سیار کشور تدوین 
و تصویب شده است و اپراتورهای برنده مزایده موظف هستند 
به صورت تدریجی امکان دسترسی کاربران را به نسل پنجم 

ارتباطات سیار ۵G  فراهم کنند. 

: رئیس سازمان مدیریت بحران کشور

مرکز مدیریت بحران اصفهان
الگویی برای سایر شهرهای کشور است

کوتــــاه

کشور  بحران  مدیریت  سازمان  رئیس 
گفت: مرکز مدیریت بحران اصفهان، الگویی 
برای سایر شهرهای کشور است. حسین 
ساجدی نیا در آئین افتتاح مرکز مدیریت 
بحران و کنترل عملیات کلانشهر اصفهان 
اظهار کرد: ایران در جهان رتبه یازدهم و 
در آسیا رتبه چهارم بحران را دارد، بنابراین 
ایجاد چنین مرکزی برای مدیریت واحد 
بحران ها از نیازهای مهم کشور به شمار 
می رود. وی افزود: مرکز مدیریت بحران و 
کنترل عملیات کلانشهر اصفهان الگویی 
کز مشابه در سراسر  برای راه اندازی مرا
، با هدف وحدت فرماندهی در زمان  کشور
بحران است.  وی خاطرنشان کرد: نقشه 
راه مدیریت بحران کشور تهیه شده و به 
زودی رونمایی می شود.  این نقشه راه، به 
زودی به همه دستگاه ها ابلاغ خواهد شد 
تا در حوزه پیشگیری از بحران نیز شاهد 
گامی بلند باشیم. معاون محیط زیست و 
اصفهان هم  خدمات شهری شهرداری 
گفت: ساختمان مدیریت بحران و کنترل 
عملیات با ۴۵٠٠ متر زیربنا در ۳ طبقه و 
در نزدیکی محورهای بزرگراهی اصفهان 

بحران  نقاط  به  فوری  دسترسی  جهت 
احداث شده است.  مهدی بقایی افزود: 
ادارات مختلف استان از جمله آب، برق، 
گاز و... می توانند در این اتاق عملیات 

حضور داشته باشند تا انسجام ارتباطی 
میان دستگاه های شهر به منظور مدیریت 
مطلوب در زمان بحران و عملیات شکل 
مکان  این  کرد:  خاطرنشان  وی  بگیرد. 

می تواند اتاق هوشمند رصد شهر باشد 
گون  گونا تا همه اطلاعات در حوزه های 
شهری به همراه آمار و ارقام و در لحظه، 

جهت تحلیل اداره شهر ارائه شود. 

   کمک به کشور در زمان بحران 
استانداری  بحران  مدیریت  مدیرکل 
شهری  مدیریت  گفت:  نیز  اصفهان 
اصفهان با همت خود در کوتاه ترین زمان 
عملیات  کنترل  و  بحران  مدیریت  مرکز 
کلانشهر را راه اندازی کرد که اقدامی قابل 
تقدیر است. همچنین این مرکز آماده کمک 
کشور در زمان بحران هاست. منصور  به 
شیشه فروش افزود: در چهار نقطه شهر 
نیازمند سایت اسکان اضطراری هستیم 
سایت هاست،  این  از  یکی  فدک  باغ  که 
سایت شرق نیز در حال آماده سازی است 
 و با کمک شهرداری این سایت ها احداث 
کید کرد: اصفهان تنها  خواهد شد. وی تا
کلانشهری است که طرح جامع جمع آوری 
هدایت آب های سطحی را اجرا کرده است 
ح به همت شهرداری اصفهان  که این طر

اجرا شده است.

ح کرد شهردار رشت مطر
کید بر تسریع در اجرای   تأ

۷ طرح کلان گردشگری 
جلسه ای با محوریت پیگیری روند اجرایی پروژه های 
شوقی  رحیم  حضور  با  فراخوان شده،  سرمایه گذاری 
شهردار رشت و ناصر عطایی رئیس سازمان سرمایه گذاری 
و مشارکت های مردمی،یاسر محجوب رئیس سازمان 
فرهنگی،اجتماعی و ورزشی شهرداری رشت و جمعی از 
مدیران شهرداری و کارشناسان برگزار شد. در این نشست 
کید بر اهمیت تداوم و شتاب  رحیم شوقی شهردار رشت با تأ
در مسیر جذب سرمایه گذار گفت: پروژه های معرفی شده در 
فراخوان سرمایه گذاری از ظرفیت های برجسته شهر رشت 
در حوزه گردشگری، خدمات شهری و زیرساخت های 
اقتصادی هستند که اجرای موفق آن ها می تواند تحولی 
کند.  چشمگیر در توسعه شهری و اشتغال زایی ایجاد 
شوقی با اشاره به آغاز فرآیند سرمایه گذاری برای ۷ پروژه 
کواریومی  کلان همچون اقامتگاه گردشگری و رستوران آ
در بوستان ملت، رستوران کشتی در تالاب عینک، و هتل 
۲۲ طبقه در مرکز شهر، گفت: هدف از برگزاری این جلسات 
پیگیری وضعیت این پروژه ها، رفع موانع موجود و تسهیل 
فرآیندهای لازم برای شروع عملیاتی آن هاست. وی افزود: 
مدیریت شهری رشت با رویکردی فعال، تلاش می کند تا 
ضمن توسعه زیرساخت های شهری، زمینه تحقق شعار 
سال را نیز فراهم کند. در ادامه این نشست، اعضای شورای 
اسلامی شهر رشت و مدیران مربوطه ضمن ارائه گزارش از 
وضعیت هر پروژه، بر ضرورت هماهنگی و همکاری میان 
کید کردند. شوقی در  دستگاه ها برای رفع موانع اجرایی تأ
پایان، با اشاره به آمادگی کامل شهرداری برای حمایت از 
سرمایه گذاران، اظهار داشت: کاهش بروکراسی، تسهیل 
مجوزها و ایجاد امنیت اقتصادی برای بخش خصوصی 

از مهم ترین راهبردهای شهرداری در سال جاری است.

لزوم مصرف بهینه انرژی در صنایع
نخستین همایش روز بهینه سازی مصرف انرژی با حضور 
مدیران نفت و نیرو، در شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب 
برگزار شد. در این همایش جمعی از مدیران و استادان 
حوزه نفت و انرژی در محورهای بهینه سازی مصرف انرژی 
در فرآیندهای بالادستی صنعت نفت، راهکارهای عبور از 
ناترازی انرژی، فرصت های سرمایه گذاری و ظرفیت های 
کردند. علی  قانونی موجود در حوزه انرژی، سخنرانی 
اسدی مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان نیز یکی 
از سخنرانان این همایش بوده و در خصوص چرایی عدم 
توازن بین تولید و مصرف و دلایل افزایش مصرف انرژی 
در اردیبهشت ماه، مواردی را مطرح کردند. وی همچنین 
در این همایش بر لزوم مصرف بهینه انرژی در صنایع 
کید و از صنایع درخواست کرد که در این زمینه از  مادر تا

استانداردها پیروی کنند. 


